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Mire költené a milliárdos lottófőnyereményt?

SZOMBAT ESTI LAZ...
S z o m b a t e s t i  lá z  le s z  m a  

a z  o r s z á g b a n , k ü lö n ö s e n  
p e d ig  a z  ö tö s  lo t tó  s o r s o lá 
s á n a k  h e ly s z ín é n :  a  fő v á 
r o s i  F o r tu n a  s tú d ió b a n . A z  
e s e t l e g e s  t e l i t a lá la t o s  
s z e lv é n y ( e k )  r e m é n y b e l i  
tu la jd o n o s á r a  (a v a g y  t u 
la jd o n o sa ir a )  u g y a n is  ö sz -  
s z e s e n  e g y m il l iá r d  s z á z 
m ill ió  fo r in t  vár . T e n g e r 
n y i p é n z , é s  a k it  e z  a  jo b b  
s z e r e n c s e  m e g ü t ,  a n n a k  
m in d e n  b iz o n n y a l  a  g o n d 
ja  i s  t e n g e r n y i  le s z , h o g y  
m ir e , k ir e , k ik r e  é s  h o g y a n  
k ö lt s e  e l, a v a g y  f e k t e s s e  
b e ...

Megkérdeztük megyénk né
hány ism ert személyiségét, 
hogy ők mire költenék ezt a 
halom pénzt, feltéve, hogy 
egyáltalán lottóznak s esetleg 
övék a telitalálatos játékszel
vény. Érdekes módon majd’ 
mindegyiküket hidegen hagy
ja  az 55 ezer darab húszezer - 
forintos bankjegy gondolata, 
vagyis nem lottóznak. Am a 
pénz elköltésére vonatkozó 
kérdést komolyan vették.

Alakszainé dr. Oláh A nna
mária, Miskolc egyik alpol
gárm estere: „Nem szoktam 
lottózni, de most lehet, hogy 
megpróbálom, hiszen ez a 
rengeteg pénz nagyon csábító. 
Sok m indenre fordítanám . 
Megjegyzem, igazi független
séget egy politikusnak az ad, 
ha nem kell pénzt keresnie. 
Komolyra fordítva a szót: egy 
olyan o tthont terem tenék, 
amelyben azok az emberek 
laknának, akiknek a saját ott
hon melege nem adatik meg. 
A családomról sem feledkez
nék meg, először is a fiaim ta 
n ítta tására  fordítanék belőle, 
m indkettő t beíratnám  leg
alább két külföldi egyetemre, 
hogy m egism eijék a vilá
got...”.

Lehóczki László, a miskolci 
Spider Speciális Mentő és Fel
derítő Csoport vezetője, a vi
lághírű Mancs m entőkutya 
gazdája: „Ha mégis lottóznék, 
bár nem szoktam, s nyernék, 
akkor a megélhetés mellett a 
mentőtevékenység finanszíro
zására fordítanám a legtöbb 
pénzt, hogy olyan eszközöket 
is beszerezzünk, amilyenek
ről még álmodni sem merünk.

A télre gondolva például zárt 
maszkokat vennék a búvárko
dáshoz, azu tán  száloptikás 
(endoszkópos) kam erát, ami a 
romok alá lát, és akik m ente
nek, azokat tisztességesen 
megfizetném. Mancsról sem 
feledkeznék el -  bár nem hin
ném, hogy különösebben érté
kelné, ha selyempárnára fek
tetném, de -  mindenképpen 
kényelmesebbé tenném  az 
utazásait.”

Tompa Sándor országgyűlé
si képviselő (MSZP) sem lottó
zik rendszeresen, de ha mégis 
rászánná m agát szombat dél
utánig és telitalálata lenne, 
akkor Diósgyőrben csinálna 
egy alapítványt, amely a ko
hászattól és gépgyártástól 
nem önszántukból távozott 
embereknek teremtene mun
kalehetőséget. A honatya be
fektetéssel is megpróbálkoz
na: létrehozna egy mérnöki 
fejlesztő irodát, ugyanis „saj
nos van szabad műszaki állo
mány”. Természetesen saját 
magáról sem feledkezne meg.

Farkas Zoltántól, Tisza- 
újváros polgárm esterétől is 
távol áll a lottózás. A milliár- 
don felüli főnyereményt vi
szont úgy osztaná fel, hogy 
abból — a családján felül -  ju t
na közösségi célokra is: példá
ul az idős emberek életminő
ségének jav ítására , beteg 
gyermekek istápolására és a 
sportra is.

Végezetül Ódor Ferencet 
kértük fel egy kis „pénzoszto
g a tásra”. Borsod-Abaúj- 
Zemplén megye közgyűlé

sének elnöke -  m int megtud
tuk  tőle — a rendszerváltozá
sig (1964 óta) állandó szá
mokkal játszott, de azóta nem 
vett lottót. Most sincs szándé
kában, ám ha mégis megfe
ledkezne erről és Fortuna a 
kegyeibe fogadná, először is 
befedné a miskolci jégpályát 
és tovább fejlesztené a bánkú
ti síparadicsomot is. „De min
denekelőtt alapítványt ten 
nék a tehetséges gyermekek 
részére” -  mondta végezetül, 
érdekes módon önmagáról 
megfeledkezve.

Tiszaújváros díszpolgára lett 
Göncz Árpád

T is z a ú j v á r o s  v e n d é g e  v o l t  t e g n a p  
G ö n c z  Á r p á d  e g y k o r i  k ö z tá r s a s á g i  e l 
n ö k , a k in e k  d ís z p o lg á r i  c ím e t  a d o m á 
n y o z o t t  a  v á r o s  k é p v is e lő - t e s t ü le t e .  M i
v e l  a  v o lt  e ln ö k  n e m  le h e t e t t  j e l e n  a z  o k 
tó b e r  2 3 -i t i s z a ú jv á r o s i  ü n n e p s é g e n ,  íg y  
m o s t  v e t t e  á t  a z  e r r ő l  s z ó ló  t a n ú s ít v á n y t  
a z  ü n n e p i  t e s t ü le t i  ü lé s e n .

Göncz Árpádot nagyon sok 
könyvbarát várta  kora dél
u tán  a városi könyvtár au lá

jában, ahol Találkozások cí
m ű könyvét dedikálta. A volt 
állam fő több m int ha tvan

„Sebesség 2 0 0 1 Szerencsen

Teltházas autófesztivál
A  v á r a k o z á s n a k  m e g f e 

le lő e n  t e l t h á z a s  é r d e k lő 
d é s  k í s é r t e  t e g n a p  S z e 
r e n c s e n ,  a  S e b e s s é g  2 001 . 
J á r m ű ip a r i  B e m u ta tó  é s  
V á sá r  m e g n y itó já t .  A  v á 
r o s i  s p o r t c s a r n o k b a n  15 
a u t ó m á r k a  k é p v i s e l e t é 
b e n  v a s á r n a p ig  m in te g y  
f é ls z á z  já r m ű  v á r ja  a z  é r 
d e k lő d ő k e t .

A tavaly  hagyom ányte
rem tő céllal é le treh ívo tt 
rendezvény idei fo lytatását 
dr. Varga József, a M agyar 
A utóklub Borsod-Abaúj- 
Zemplén megyei elnöke nyi
to tta  meg. M int azt a házi
gazda Szabó Jánostól, a 
Novico Szervező és Tanács
adó Iroda ügyvezetőjétől 
m egtudtuk, a látogatókat ma

Könyv a választásokról

A tőzsde hírei
A Budapesti Értéktőzsde hi

vatalos részvényindexe, a BUX
86,06 pontos, 1,21 százalékos 
növekedés után 7226 ponton 
fejezte be a pénteki kereske
dést. A Matáv 2,13 százalékkal 
960 forintra, a Mól 0,9 száza
lékkal 5130 forintra drágult. A 
Richter árfolyama 1,1 száza
lékkal 15 415 forintra, az OTP 
papírok ára 0,9 százalékkal 16 
100 forintra nőtt. A határidős 
piacon a BUX decemberi lejá
ratának elszámoló ára 81 pont
tal 7280 pontra emelkedett.

M e z ő k ö v e s d e n  é v e n t e  
tö b b  k ö n y v  j e le n ik  m e g  a  
v á r o s  k ia d á sá b a n , s  m e g 
sz o k o t t  m ár, h o g y  k ü lö n le 
g e s s é g e k e t  k ín á l a z  o lv a 
só k n a k  m in d e n  e g y e s  k ia d 
v á n y . A z é r té k e s ,  e g y e d i  
m u n k á k  sz á m á t sz a p o r ítja  
m o s ta n tó l  dr. K á p o ln a i  
Iv á n  é s  S z lo v á k  S á n d o r  o r 
s z á g g y ű lé s i  k é p v is e lő  v á 
la s z tá so k  é s  k é p v is e lő k  a  
m e z ő k ö v e s d i té r s é g b e n  c í
m ű  m u n k á ja , m e ly e t  ü n n e 
p é ly e s  k e r e te k  k ö z ö tt  m u 
ta t ta k  b e  a  v á r o s i k ö n y v 
t á r b ó l .  A  b e m u ta tó n  r é s z t  
v e t t  A d er  J á n o s , a z  O rszág- 
g y ű lé s  e ln ö k e  is .

Ader János, az Országgyű
lés elnöke elmondta: több mint 
százötven éves a demokrácia, 
mégis fiatal, bár az 1948-óta 
eltelt időszakban több olyan 
pillanatot kellett megélnie, 
amelybe akár bele is öregedhe
te tt volna. A százötven év egy- 
harm adára ugyanis háborúk 
és diktatúrák árnyéka vető
dött, és ezekben az években so
kan éltek vissza a demokrácia 
nevével. A nehéz helyzetekben 
azonban mindig tovább segí
tette a nemzetet a szabadság

szeretete. A demokrácia és a 
polgárosodás másfél évszáza
da elválaszthatatlan fogalom 
egymástól: a polgárosodás a 
szabadság gyermeke, a de
mokrácia pedig a polgárosodá
sé. A magyar parlamentariz
mus 150 éves története is meg
győzi erről a kötet olvasóit, 
ezért a bem utatott m unka 
nemcsak történészeknek, poli
tológusoknak, hanem a politi
kusoknak is tanulságos olvas
mány -  mondta Ader János.

Tállal András, a térség or
szággyűlési képviselője, a 
Pénzügyminisztérium politi
kai á llam titkára kiemelte, 
hogy olyan térségben dolgoz
hat képviselőként, ahol az or
szágban elsőként készült el 
ilyen hézagpótló kiadvány, kö
szönhetően annak, hogy itt 
olyan értékes személyiségek 
élnek, akik ezt a m unkát létre 
tudták hozni. Mint elmondta, 
a közéleti szereplők kevés elis
merést kapnak, ezért a kötet 
arra is alkalmas, hogy meg
vizsgálják az olvasók: mit te t
tek, hogyan dolgoztak a képvi
selők, és a ma itt dolgozó köz
életi emberek munkáját össze
hasonlíthatják eleikével.

P a ta k i

Beindult az Európa Rádió...
Tegnap délután 

három  órakor -  
ünnepélyes kere
tek  között -  meg
kezdte napi h u 
szonnégy órás 
m űsorszolgáltatá
sá t a közszolgálta
tá s t zászlajára tű 
ző Európa Rádió 
Miskolc. A 90,4 
m egahertzes frek
vencián fogható új 
rádióadó „rajtje
lét” az indítógomb 
benyomásával dr.
Odor Ferenc (ké
pünkön jobbra), a 
megyei közgyűlés 
elnöke ad ta  meg Oláhné Fá
bián Zsuzsa  ügyvezető (bal-

Plávenszky József, a Szerencs Suzuki képviselője mutatta 
be a márka legújabb típusát. (Jakubik László felvétele)

és holnap is 10 és 18 óra kö
zött várják.

A színpadi programok kö
zött lesz showműsor, 
AutoRally, video-show, k ia
báló- és gyermekrajz verseny, 
valam int divatbem utató. A 
boxutcában különféle a ján 
déktárgyakat lehet vásárol
ni. Természetesen a jelenlévő 
autós cégek az országosan 
m eghirdetett kedvezmények
nél is nagyobbakkal várják a 
vásárlókat.

A Magyar Autóklub m int a 
kiállítás és vásár szakmai tá 
mogatója, egy különleges

ról), Beély Katalin  program- 
igazgató és a technikáért fe

lelős Csonka Richárd  tá rsa 
ságában.

A  v e s z t e 
g e t é s s e l  v á 
d o l t  S z é 
k e ly  Z o ltá n  
f ü g g e t l e n ,  
k o r á b b a n  
k i s g a z d a  
o r s z á g g y ű 
lé s i  k é p v is e lő  a  n a p o k b a n  
f e l j e le n t e t t e  a  f ő v á r o s i  f ő 
ü g y é s z t ,  i l l e t v e  a  r á  n é z v e  
t e r h e l ő  v a l lo m á s t  t e v ő  
p o lg á r m e s t e r e k e t  -  k ö z 
tü k  L e h o c z k y  I s tv á n  (k é 
p ü n k ö n )  e m ő d i  p o lg á r -  
m e s te r t  i s  -  ö s s z e b e s z é lé s 
s e l  v á d o lt a  m e g . Á ll í tá s a  
s z e r in t  b iz o n y í t é k o k k a l  is  
r e n d e lk e z ik .

Lehoczky István, Ernőd pol
gárm estere is azok közé a te 
lepülési vezetők közé ta rto 
zik, akik  an n ak  idején a 
szennyvíz-csatornázás apro
pójából kapcsolatba kerültek 
Székely Zoltánnal. „Egyszer 
m ár feljelentett m inket az 
ügyészségen a közbeszerzés 
m iatt. M egvizsgálták az 
ügyet, de tudtom m al semmit 
se ta lá ltak  a nyomozók. Már 
vártam , hogy megint jön va
lamivel” -jegyezte  meg a pol
gármester, am ikor m egtudta, 
hogy a Székely-ügyben ke
ressük.

S ajá t szerepvállalásával 
kapcsolatban Lehoczky Is t
ván pontosított: „nem felje
lentő vagyok, hanem  tan ú 
ként szerepelek az ügyben. A 
beszélgetésünkről készült

könyvet dedikált, ami kevés
nek bizonyult, így jó páran  
régebbi írása it hozták el de
dikálásra.

A vendég ezt követően a 
tiszteletére rendezett képvi
selő-testü leti ülésen vett 
részt a művelődési központ 
konferenciaterm ében. Far
kas Zoltán  polgárm ester az 
ülésen felolvasta azt a h a tá 
rozatot, amely díszpolgári cí
m et adományozott a Magyar 
Köztársaság volt elnökének. 
A polgárm ester indoklásként 
em lítette, hogy Leninváros 
nevét 1991-ben Tiszaújváros- 
ra  változtatták, s az erről 
szóló okmányt Göncz Árpád 
ír ta  alá.

Göncz Árpád kedves bará
ta inak  nevezte a város polgá
rait, s a rra  kérte a képviselő- 
testü let tagjait, hogy húsz év 
múlva ism ét ta rtsan ak  ülést, 
amelyen m érlegelhetik dön
tésük helyességét. Szólt élet
ú tjának  meghatározó részei
ről, arról a két évről, amelyet 
az akkori Budapesti Vegyipa
r i Gépgyárban m unkásként 
töltött. Elmondta, hogy ez az 
idő sok tekintetben m eghatá
rozta életének további részét 
és sok tanulsággal is szol
gált.

( f e k e te )

dzsip autóm entőt m u ta t be, 
mely minden helyzetben ké
pes ellátni feladatát. A vár
kertbe h asználtau tó -keres
kedések települtek be, de az 
autó-felszereléssel foglalkozó 
boltok is képviseltetik m agu
kat.

A belépőjegyek -  felnőttek
nek 300 forint -  sorsoláson 
vesznek részt, a fődíj egy szí
nes televízió. A gyerekek in
gyen látogathatják a rendez
vényt. I t t  sorsolják ki az 
ÖMV legutóbbi akciójának 
nyerem ényeit is. M indkét 
eseményt lézershow kíséri.

Az emődi polgármestert is megvádolta

Összeesküvés Székely ellen?
k azettá t annak idején átad 
tam  az ügyészségnek, s ettől 
kezdve megy minden a maga 
ú tján .” Ernőd első emberének 
nincs tudom ása arról, hogy a 
Székely-ügyben érin te tt pol
gárm esterek egyeztettek vál
na a képviselővel kapcsolat
ban. Személy szerin t nem 
vett részt semmilyen „össze
esküvésben”. „Azt hiszem , 
Székely Zoltán legnagyobb 
ellenfele az igazságszolgálta
tás  és m aga az igazság” -  je l
lem ezte a tö rtén tek e t az 
emődi polgármester.

Megalakult 
a Centrum

C entrum  néven új pártot 
hozott létre a M agyar De
m okrata Néppárt, a Keresz
ténydem okrata N éppárt, a 
H arm adik Oldal M agyaror
szágért Egyesület és a Zöld 
Dem okraták -  jelentették  be 
tegnap a szervezet vezetői. 
Dr. Kupa Mihály, az új párt 
elnöke leszögezte, hogy a 
C entrum  -  teljes nevén 
C en tru m -B ék ejo b b -H O M - 
K ereszténydem okrata-Z öld  
Dem okrata Összefogás Ma
gyarországért -  nem válasz
tási párt. Hosszú távon sze
retnének működni, nemcsak 
az országgyűlési és az önkor
m ányzati választásokon, ha
nem azon tú l is.

Az új szerveződés célja, 
hogy megállítsa azt a magyar 
dem okráciára nézve -  állás
pontjuk szerint — hátrányos 
folyamatot, hogy a politikai 
élet két nagy párt kizáróla
gos akara tának  függvénye le
gyen. Azt is szeretnék meg
akadályozni, hogy a válasz
tások  u tá n  közvetve vagy 
közvetlenül szélsőséges párt 
kerüljön korm ányzati pozíci
óba, vagy nagykoalíció tegye 
form álissá a dem okratikus 
intézm ényrendszert.

(RTL Klub)

Sikeres vevőtalálkozót tartott a Dunaferr Center Dunex Kft. 
A törzsvásárlókkal folytatott személyes eszmecserék során 
alakítják ki a vevőkiszolgálás optimális módszereit, s  egy
ben tájékoztatást is adnak a cég új termékeiről, beszerzési 
lehetőségekről, kedvezményekről. Képünkön (jobbra) Vak
tor Elemér, a Dunex Kft. ügyvezető igazgatója. (x)

A volt államfő könyvet is dedikált


